
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem žádám prosím o poskytnutí informací, zdali

byl přes podatelnu zaslán níže uvedený podnět, kdo ho dostal na vyřízení,

kdy a jak byl podnět vyřízen, kdo a kdy žadateli odpověděl.

Děkuji za spolupráci.

Dobrý den,jmenuji se Baloghová Xenie a bydlím v Šídlovecké ulici .

Dne 11.7.jsem se dotazovala emailem na podatelně,odkud mi přišlo potvrzení

o přijetí dotazu,a do dnešního dne se mi odpovědi nedostalo.

Dotazovala jsem se,proč,když se seče tráva na Šídlovci,někdo neposeče také

prostor mezi cestou a garážemi,kde už 2 roky jsou Zmetrové kopřivy,které

zasahují do cesty,kde parkují auta.Nikdo nechce mít pořád špinavé auto a

zaklapnuté kopřivy v kutru.Běhají tam nemocné kočky,lidé jim tam dávají

jídlo,takže i krysy a po letošních vydatných deštích jsou tam také hejna

komárů.

Děkuji Baloghová

https://www.hrabova.info/2020/08/17/hrabova—kinematograf—bratri—cadiku-28—3l—8—2
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